
  
Referat af bestyrelsesmøde 

 Dato: 
21.06.2023 

Varighed: 
17.00-22.30 

Referent 
VILI 

Til stede: Birgitte Sonsby, Annika Jarl, Rune Rask, Ikke til stede:  
Thomas Hjorth Nyholm,  
Motyen Bruun 
 

Dagsordenpunkter 1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af referat 
3. Konstituering af bestyrelsen 
4. Økonomi og regnskab (sponsorer)  
5. Status anlæg.  
6. Træning tennis/padel 
7. Aktiviteter: 

Sommercamp/Turneringer/klubmesterskab 
8. Planlægning indendørssæson (Sct Knuds) 
9. Evt. 
 

Ansvarlig 
 
 
 
 
 
 

Deadline 
 
Status ⅛.  

1. Godkendelse af 
dagsorden 

Ok  
 

 

2. Godkendelse af referat Ok  
 

 

3. Konstituering af 
bestyrelsen 

Ingen i bestyrelsen har lyst, tid og overskud til at 
varetage formandsposten. Vivian fortsætter af nød 
frem til næste generalforsamling, men har kun 
meget begrænset tid og energi at investere i 
klubben.  
 
Der er behov for flere kræfter i og ved siden af  
bestyrelsen. Der skal sendes en besked til samtlige 
medlemmer. Hvis der ikke kommer nye kræfter til, 
er eneste udvej at hæve kontingentet til næste år, 
så en del af den daglige drift og administration kan 
aflønnes. Der er alt, alt for mange opgaver 
forbundet med at drive klubben i forhold til hvad 
den nuværende bestyrelse kan overkomme på 
frivillig basis.  

 
 

 

4. Regnskab og budget Hvordan ser det ud ift. regnskab og likviditet.  
Aktuelt indestående: 390000 kr.  
 
Der er likviditet til at afregne skyldige poster 
203000 kr. OTC – sidste del af indendørs 
12500 - afdrag DIFlån 
  
Der opkræves træningsafgifter ultimo juni. 
 
Status medlemmer:  
Tennis: - 371 
Padel: - 182  
 
Sponsorindtægter:  
Har opsagt samarbejdet:  

  
alle skyldige 
poster afregnet 
 
125.000 på 
kontoen. 
 
 
 
 
 
 
 
Tandlægen har 
opsagt 
samarbejde 
 



Rema, Dickmeis, TC Gulve, Kvik har opsagt 
samarbejdet. 
 
Der er ikke likviditet til større investeringer ej heller 
halvdyre ønsker til anlægget. 
 
Der skal fortsat en lidt stram styring af økonomien. 
Øgede indtægter skal komme fra øget medlemstal 
og øgede sponsorindtægter 
 
Skal der søges andre midler?  
Vi bør søge Fynske Bank om 75000 til kunstgræs 

 
pt. ingen 
boldmaskine til 
padel 

5. Status anlæg  Der er redegjort for vandindvindingen til 
tennisbanerne. Vi har fået en 
vandindvindingstilladelse frem til 2030 
 
Edo akal være væk i en måned hen over sommeren.  
Mangler:  

- Male bagside af klubhuset 
- Male sydbank-depotet 
- Male bagvæg 

 
 
 
Skal der arrangeres en arbejdsdag?  
Kunne vi hænge en liste op i klubhuset med opgaver 
der skal ordnes?  

- Affaldscontainere 
- Affald 
- Vasketøj 

  
det har været 
nødvendigt at 
købe et antal 
nye sprinklere 
 
 

6. Træning tennis/padel Seniortræning lader til at køre godt.  
Der er oprettet et ekstra seniorbegynderhold. 
Juniortræning lader til at køre fint.  
Vi mangler at afklare priser/rammer for:  

- Morgentræning 
- Players development 
- Fysisk træning.  

Padel 
Det er uklart, om Tomas (spansk træner) bliver klar.  
Rune er klar til at fortsætte junior og damer.  
Vi spørger Andreas om han vil tage øvede herrer.  
 

  

7. Aktiviteter Sommercamp 
Uge 26: 18 deltagere – max 3 trænere 
Uge 32: pt. 7 deltagere 
 
Turnering 
HCA-cup 16-17/9 
Vi fastholder turneringen på den dato på trods af 
Davis Cup i Hillerød, TE og ITF samme periode.  
 
Klubmesterskab 
Vi bør afstemme hvilke forventninger der måtte 
være til bestyrelsen i den forbindelse.  

  
der er tilmeldt 
20 til uge 32 

8. Planlægning 
indendørssæson.  

 
Afklaring omkring Sct. Knuds – el skal vi klare os 
med den onsdag?  

  



Oplæg til Lorenzo: kun onsdag i Sct. Knuds  
El. skal vi forsøge med en 3. lokation: 
Hunderupskolen, Munkebjergskolen, Hørlück, 
Giersing. 
SFO-tennis i Skibhuskvarteret.  
Vi kan søge midler i Aktiv Odense.  

9. Evt.     
 
 
 


